
 
 

 
ÅRSMELDING SKYTEBANEUTVALGET 2023 
 

Skytebaneutvalget har i 2023 bestått av: Svein Granøien (leder), Kristin Hage, Knut Ole Aasen, 
Lise Beate Halset Brill, Mathias Harstad, Karstein Karlsaunet, Anders Gunhildsøien, Arild Hage, 
Jo Aunøien, Siv Ingrid Lund og Dag Ole Ward. 
 
I løpet av sesongen er det avholdt 116 skyteaktiviteter i Furukollen; 
68 på leirduebanen og 48 på riflebanen.  
 
Vil skryte stort av utvalgets medlemmer. De har gjennomført en sesong på banen som har forløpt 
helt problemfri. Alt har fungert prefekt både med tilstedeværelse og gjennomføring av skytingene. 
Aktiviteten på banen sett opp mot antall skytinger utgjør en dugnadsinnsats på over 700 timer. 
Støren jeger- og fiskerforening er stolt av å ha så mange gode medlemmer som stiller opp.  
TUSEN TAKK. 
 
Det er i løpet av sesongen montert innbruddsalarm med overføring til alarmselskap og 
overvåkning på banen. 
 
 
 

Det har også denne sesongen vært litt problemer med veien opp til skytebanen. På det punktet som 
har vært et gjentagende problem er det nå lagt inn ei rør med dimensjon som skal holde. 
 
 

RIFLEBANEN 
 
 

Rifleskytinga kom i gang 10 mai.  
Oppmøtet på banen har vært jevnt fordelt utover sesongen, men med økende aktivitet mot starten 
av storviltjakta. 
Skyting er avholdt hver onsdag i hele sesongen, og på lørdager fra 13 august frem til elgjaktstart. 
Det har i tillegg blitt avholdt skyting for jegerprøvekandidater, egne kvelder i regi av 
kvinneutvalget, jaktlagsskytinger og for elever ved børsemakerlinja. 
Etter at ordinær sesong var avsluttet er det også i år gjennomført oppskytinger på «bestilling» i 
forbindelse med leirdueskytinga på tirsdager.  
I sesongen 2023 ble det gjennomført 48 skytinger med til sammen 667 navn og det er skutt ca. 
10.000 skudd. 
 



 
 

 
 
I midten av juni var det vind som gjorde skade på baneanlegget. Den store lerka ved Bane 2 sto 
ikke imot de kraftige vindkasta og gikk i bakken/på taket til lagerbygget vårt. 
Utvalgets medlemmer gikk på med friskt mot og rydda opp slik at det ble farbart innen kort tid. 
Karstein har så tatt seg av det som kan brukes som ved og renska opp området. 
 

 
 
LEIRDUEBANEN 
Vi startet i år tirsdag 18 april. 
Det har vært jevnt oppmøte i sesongen, men etter ferien tok det litt seg opp. Størst økning ble det 
etter at fuglejakta ble avlyst. Det positive er at det er kommet til noen nye skyttere. Totalt er det 
skutt ca. 39000 skudd i løpet av sesongen.  
Det har i stor grad blitt skutt compacsporting på Bane 1 og jegertrap på Bane 2. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Det har i løpet av 2023 blitt utført noen oppgraderinger på banene. 
 

 
Bane 1. 
Isolajonsplater og duk er montert for støydemping. 
Golvavretting av standplass med imp. terassebord. 
Ny og bedre belysning i form av 3 stk. ledbjelker. 
 

 
Bane 2. 
Montering av taksperrer og taktro. 



 
 
 
 

 
Ny Matarelli trapmaskin. 
 
 
LEIRDUESTEVNER: 
5 leirdustevner var innmeldt, 5 ble gjennomført. I oktober gjennomførte vi i samarbeid med Rana 
JFF korrespondansestevne over 4 onsdager. 
Jegertrap. 50 skudd. 21 april. 
Jegertrap. 50 skudd. 9 juni. 
Jegertrap/nordisktrap 100 skudd 10 juni. 
Jegertrap/nordisktrap 100 skudd 11juni. 
FM leirdusti 50 skudd + finale 3 september. 
Korrespondansestevne med Rana JFF.  Jegertrap. 50 skudd. 4 oktober.  
Korrespondansestevne med Rana JFF.  Jegertrap. 50 skudd. 11 oktober. 
Korrespondansestevne med Rana JFF.  Jegertrap. 50 skudd. 18 oktober. 
Korrespondansestevne med Rana JFF.  Jegertrap. 50 skudd. 25 oktober. 
 
Resultater finnes på: LEIRDUE.NET 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.leirdue.net/?klubb=1616


 
 
FM leirdusti var i utgangspunktet satt til mai 2023, men på grunn av ymse årsaker ble den 
arrangert i september. Banen var satt opp med 5 separate stiposter med både normale duebaner, 
overflygere, motflygere og underflygere. Fikk veldig god tilbakemelding på de varierende 
situasjonene. 
 

 
Medaljevinnerne. 
 

 
 
 



 
 
 
 
UNGDOM 
 

 
 
Ungdomsaktiviteten har også i år vært betydelig. De har igjennom jaktskytterskolen, jegerprøve i 
ungdomsskolen, jegerprøve på kveld og vanlig ungdomsskyting skutt 11400 skudd på 
leirduebanen og 1000 skudd på riflebanen. 
Vi har flere ungdommer som er på banen jevnlig. Flere skyttere har også deltatt på stevner med 
gode resultater. 
Børsemakerelevene ved Gauldal videregående skole har hatt flere samlinger med praktisk skyting 
på banen både vår og høst. 
Næringslivet på Støren har også i år støttet oss med reklameavtaler på skytebanen. Vi har fått inn 
et bra bidrag til ungdomsarbeid i foreningen. Midlene som vi får inn benyttes også slik at våre 
ungdommer kan fiske gratis på alle våre fiskevald både i Gaula og i Sokna. 
 
Skytebaneutvalget takker for en begivenhetsrik skytesesong i Furukollen jaktskytebane i 2023 og 
ønsker alle velkommen tilbake i 2024. 
 
 
 

For skytebaneutvalget: 
 Svein Granøien. 


